

AIR FORCE QUICK DRAW PORTABLE PET DRYER

INSTRUCTION MANUAL MODEL QD-1



DELIBERATELY MADE BETTER IN THE U.S.A.®

Congratulations! You now own the most powerful compact forced air, high velocity dog dryer ever created.

The AIR FORCE QUICJK DRAW is designed to cut drying time by as much as 75%.

The AIR FORCE QUICK DRAW dryer provides “Gentle Heat” and dramatic air velocity to dry pets quickly and thoroughly.



DELIBERATELY MADE BETTER IN THE U.S.A®

Before using, check your plug to make sure it is the proper voltage for your country.

Avant utilisation, vérifier votre fiche pour s'assurer qu'il est la tension appropriée pour votre pays.



UK plug 220-240 volt
Prise UK 220-240 volts



EURO plug 220-240 volt
EURO prise 220-240 volts



AUSTRALIAN PLUG 220-240
Prise AUSTRALIAN 220-240



USA plug 110-120 can also be used in JAPAN
USA bouchon 110-120 peut également être utilisé au Japon.

AIR FORCE QUICK DRAW



- A. 1.3 HP Motor (MVC-308)**
- B. Handle (MVC-49A)**
- C. On/Off Switch (MVC-74E)**
- D. 12 ft. Power Cord (MVC-292A)**
- E. Air Concentrator (MVC-196A)**
- F. 6 ft. Flexible Hose with Air Flow Control (MVC-179C)**
- G. Air Flare (MVC-195AB)**
- H. Shoulder Strap (MVC-204A)**
- I. Table Mount Hook (MVC-392)**

DELIBERATELY MADE BETTER IN THE U.S.A.®

*****READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USE*****

AIR FORCE QUICK DRAW

Model QD-1

The Air Force Quick Draw is designed to cut drying time by as much as 75%. It provides Gentle Heat and dramatic air velocity to dry pets quickly and thoroughly.

1. Insert the grounded Power Supply Cord (D) into a grounded three conductor outlet.

IMPORTANT: PRODUCT MUST BE GROUNDED.

WARNING: IMPROPER CONNECTION OF THE EQUIPMENT GROUNDING CONDUCTOR CAN RESULT IN A RISK OF ELECTRIC SHOCK!

2. Start your Quick Draw by pushing the toggle On/Off Switch (C) UP FOR On and down for Off.

HOLD THE DRYER BY THE HANDLE

3. This machine can be used with or without the 6 ft. Hose (F). The hose is friction fit at the end of the protruding steel tube.

4. The Air Concentrator (C) and the Air Flare (G) also fit directly at the end of the steel tube to use without the hose to control the air velocity.

5. To use the Shoulder Strap (H), loop through the Handle (B), and join the clips together.

6. To mount the Quick Draw under a grooming table or on a wall, screw the supplied hook into the desired location, and hang the dryer Handle over the hook.

PLEASE NOTE:

DUE TO THE TREMENDOUS VELOCITY OF AIR PRODUCED BY THE AIR FORCE QUICK DRAW, YOU MAY EXPERIENCE SOME AIR VENTING BY THE SEAMS, THIS IS COMPLETELY NORMAL AND HELPS KEEP THE UNIT RUNNING EFFICIENTLY.

FILTER LIFE IS DEPENDENT ON USAGE. CHECK AND REPLACE WHEN REQUIRED.

CAUTION: DO NOT DROP THIS APPLIANCE. MOTOR MALFUNCTION CAUSED BY PRODUCT BEING DROPPED IS NOT COVERED UNDER WARRANTY.

DELIBERATELY MADE BETTER IN THE U.S.A®

AIR FORCE QUICK DRAW



- A. 1.3 HP moteur (MVC-308)
- B. Poignée (MVC-49A)
- C. Interrupteur On / Off (MVC-74E)
- D. 12 pi Cordon d'alimentation (MVC-292A)
- E. Air Concentrateur (MVC-196A)
- F. 6 pi de tuyau flexible avec Air Flow Control (MVC-179C)
- G. Air Flare (MVC-195AB)
- H. Bandoulière (MVC-204A)
- I. Mont Table Hook (MVC-392)

Délibérément fait mieux dans le U.S.A. ®

LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT UTILISATION

AIR FORCE QUICK DRAW Modèle QD- 1

L'Armée de l'Air Quick Draw est conçu pour réduire le temps de séchage par autant que 75 %. Il fournit douce chaleur et la vitesse de l'air dramatique pour sécher les animaux rapidement et en profondeur.

1. Insérez le cordon d'alimentation (D) à la terre sur une prise de terre à trois conducteurs.

IMPORTANT : PRODUIT DOIT ÊTRE MIS À LA TERRE.

AVERTISSEMENT : UNE MAUVAISE CONNEXION DU CONDUCTEUR DE TERRE PEUT CAUSER UN RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE!

2. Commencez votre Vac n Blo en appuyant sur le levier interrupteur marche / arrêt (C) POUR Sur et en bas pour Off.
Tenez le séchoir PAR LE MANCHE

3. Cette machine peut être utilisée avec ou sans le tuyau de 6 pieds (F). Le tuyau est ajustement par friction à l'extrémité du tube d'acier faisant saillie.

4. Le concentrateur d'air (C) et la fusée de l'air (G) s'inscrivent également directement à l'extrémité du tube en acier sans utiliser le tuyau à contrôler la vitesse de l'air.

5. Pour utiliser la bandoulière (H), boucle à travers la poignée (B), et rejoindre les clips ensemble.

6. Pour monter le Quick Draw sous une table de toilettage ou sur un mur, vissez le crochet fourni dans l'emplacement désiré, et accrocher la poignée de la sècheuse sur le crochet.

S'IL VOUS PLAÎT NOTE :

DUE A LA VITESSE ENORME DE AIR REALISE PAR LA FORCE AÉRIENNE QUICK DRAW , VOUS POUVEZ RENCONTRER CERTAINS EVACUATION D'AIR PAR LES COUTURES , CECI EST TOTALEMENT NORMAL ET CONTRIBUE A GARDER L'UNITE FONCTIONNE EFFICACEMENT.

FILTRE VIE DEPENDENT DE SON UTILISATION. VERIFIER ET REMPLACER AU BESOIN.

ATTENTION: NE PAS SROP CET APPAREIL. PANNE MOTEUR CAUSE PAR PRODUIT ETANT TOMBE NE SONT PAS COUVERTS PAR LA GARANTIE.

Délibérément fait mieux dans le U.S.A. ®

Metropolitan Vacuum Cleaner Company, Inc.
5 Raritan Road
Oakland, New Jersey 07436
WWW.METROVACWORLD.COM

